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Abstract (en)
In the case of such a reticle for optical sighting devices, a cross-wire part (FT1) inside a frame part (R1) is connected to frame segments (RS). Said
frame segments (RS) have perforations (P) which are in alignment with a contact surface (A1) on a web (S1) of an annular carrier part (T1). The
contact surface (A1) of the carrier part (T1) is provided with an adhesive (K), which in the event of an increased temperature penetrates through
capillary action into the perforations (P), so that the frame segments (RS) bear in a planar fashion on the contact surface (A1). Due to different
coefficients of thermal expansion of the carrier part (T1) and of the reticle, the inner cross-wire part (FT1) receives a pretension sufficient to achieve
an unchanged flatness in the operating temperature range. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer derartigen Zielmarke für optische Zieleinrichtungen ist ein Fadenkreuzteil (FT1) innerhalb eines Rahmenteils (R1) mit Rahmensegmenten
(RS) verbunden. Diese Rahmensegmente (RS) weisen Perforationen (P) auf, die mit einer Auflagefläche (A1) auf einem Steg (S1) eines
ringförmigen Trägerteils (T1) fluchten. Die Auflagefläche (A1) des Trägerteils (T1) ist mit einem Klebemittel (K) versehen, das bei einer erhöhten
Temperatur durch Kapillarwirkung in die Perforationen (P) eindringt, so daß die Rahmensegmente (RS) plan auf der Auflagefläche (A1) aufliegen.
Durch unterschiedliche thermische Ausdehnungskoeffizienten des Trägerteils (T1) und der Zielmarke erhält das innenliegende Fadenkreuzteil (FT1)
eine ausreichende Vorspannung zur Erzielung einer gleichbleibenden Ebenheit im Gebrauchstemperaturbereich.
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